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O D G O V O R I 

NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
Na 10. redni seji, dne 21. decembra 2023, so člani Občinskega svet postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava naslednje 
odgovore: 
 
Na podlagi današnjega sprejetega sklepa pod tč. dnevnega reda št. 5, prosim, da se pridobi mnenje 
ministrstva, pristojno za vzgojo, ali je tak sklep, ki naj bi veljal že za tekoče šolsko leto, glede na to, 
da je bil sprejet po roku, ki je določen v pravilniku, veljaven.  
 
Odgovor: 
Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje smo obvestili, da so vrtci, ki so bili skladno s 
Pravilnikom o spremembah Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za 
prostor in opremo vrtca ter v skladu z okrožnico ministrstva številka 6030-3/2023/19, z dne 
14.11.2023, dolžni poslati podatke, to tudi storili. Prav tako smo pristojno ministrstvo 
obvestili o datumu sprejetja Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnih vrtcih Mestne 
občine Koper ter jim ga posredovali v vednost. 
 
JADRANKA ŠTRUM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
Jaz bi se zahvalila za vse odgovore, ki sem jih do zdaj dobila in pričakujem, da bom dobila še tisto 
česar nisem. Bi pa hkrati želela, da so odgovori popolni. Prosim, da se na moje zadnje vprašanje 
dopolni odgovor z podatkom, koliko je tušev na javnih površinah v Mestni občini Koper in kolikšen 
račun smo plačali za vodo na teh tuših od junija do konca avgusta letošnjega leta.  
 
Potem bi pa še drugo vprašanje vprašala. Kdo je lastnik zemljišča pred bertoško vpadnico, na 
katerem se v zadnjem času pojavljajo ogromni jumbo plakati, reklamni, ki so za moj okus 
popolnoma neprimerni ob vstopu v mesto Koper in sploh mislim, da bi morali enkrat posvetit tudi 
tej problematiki oglaševanja, predvsem s takimi predimezioniranimi panoji, nekaj pozornosti.  
 
Odgovor: 
Na Obalni cesti so pri sanitarnem kontejnerju trije, strošek vode je za mesece junij, julij in 
avgust 2023 skupaj je znašal 1.453,53 eur brez DDV. Gre za skupni števec, kjer se beleži 
poraba vode za tuše, sanitarije in zalivanje zelenic (zalivalni sistem), zaradi tega ni možno 
navesti podatka samo za porabo na tuših. 
Na mestnih kopališčih RVK ne obračunava po dejanski mesečni porabi ampak odčitavajo 
števce enkrat letno. Zaradi tega vam podajamo celoletne stroške porabe vode na obeh 
kopališčih: 

- Na mestnem kopališču Koper so trije tuši, pitnik in sanitarije. Skupni letni strošek za 
vodo in vodarino je bil 8.594,58 EUR brez DDV. 

- Na kopališču Žusterna imamo štiri tuše in sanitarije. Skupni letni strošek za vodo in 
vodarino je bil 3.431,16 EUR brez DDV. 

 
Lastniki zemljišča na predmetni lokaciji ob bertoški vpadnici, kjer so postavljeni jumbo 
plakati so fizične osebe. Jumbo plakati se na lokaciji izmenično pojavljajo že vsaj deset let. 
Inšpektorat je vezano na »izvajanje oglaševanja na kmetijskem zemljišču« obravnaval 
prijave že v letu 2014, 2016, 2020, 2022. Ker gre za izvirno pristojnost »skladnost rabe 
kmetijskega zemljišča« Inšpektorata RS za kmetijstvo, gozdarstvo, ribištvo in lovstvo, so bile 
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zadeve v nadaljnje reševanje odstopljene temu pristojnemu inšpektoratu. V predmetni zadevi 
je tudi Mestna občina Koper, Urad za nepremičnine leta 2016 pripravil svoje stališče do 
uzurpacije predmetnih zemljišč glede izvajanja oglaševanja in slednje razposlal na vse 
pristojne državne naslove. Kolikor smo seznanjeni kljub izdanim odločbam kmetijskega 
inšpektorja za odstranitev panojev, zaradi ne realizacije pravnomočnih odločb, slednji še 
vedno kazijo krajino na tej lokaciji.  
 
mag. PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
Eno pobudo bi imel, in sicer glede na pomembnost Odloka o proračunu, da bi preučili možnost 
spremembe oz. dopolnitve Poslovnika, da bi bila omogočena razprava daljša od 5-ih minut. 
Namreč, gre res za tako pomemben dokument za katerega pač, če se dobro pripraviš, v 5-ih 
minutah težko strneš vse misli in ideje in pobude, vse kar imaš pripravljeno. Tako, da 
predvidevam, da bomo Poslovnik prej ali slej obravnavali, ker smo ga že prejšnji mandat nekako 
pripravljali, pa tudi Statut, da se morebiti še ta pobuda prouči o smiselnosti in podaljša razpravo 
vsakega posameznika za kakšno minuto več.  
 
Odgovor:  
Vašo pobudo smo preučili in jo bomo po potrebi ponovno v postopku priprave sprememb in 
dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Koper (v nadaljevanju: Poslovnik).  
Na podlagi dosedanjih izkušenj in prakse pa menimo, da je obstoječa ureditev ustrezna in 
občinskemu svetniku omogoča dovolj časa za kvalitetno razpravo.  
Poleg tega že sedanja ureditev v petem odstavku 49. člena Poslovnika določa, da lahko 
občinski svet na predlog župana oz. predsedujočega omogoči daljšo razpravo od predpisane 
oziroma celo neomejeno. 
 
PISNO: 
 
Iz medijev je bilo zaslediti, da naj bi v Žavljah pri Trstu (Italija) zgradili obrat za proizvodnjo in 
hrambo vodika. Glede na to, da je tovrstna dejavnost lahko okolju in zdravju ljudem škodljiva, 
naprošam, da se pridobi in posreduje vse relevantne informacije v zvezi s to tematiko, predvsem: 

 ali je bila Mestna občina Koper seznanjena s strani slovenskega pristojnega ministrstva ali 
pristojnih italijanskih organov, 

 kakšne aktivnosti je v zvezi s to tematiko do sedaj izvajala Mestna občina Koper, 
 ali se mogoče poseduje informacije, če se bo dejansko zgradil obrat in v kakšnem obsegu, 

kje bo njegova točna lokacija ter če so pridobljena vsa dovoljenja za gradnjo in zagon 
obrata, 

 ali so bile opravljene študije čezmejnega vpliva na okolje in ljudi. 
 
Podajam tudi pobudo, da se ta tematika obravnava na koordinaciji vseh 4 občin PIKA.  
 
Odgovor: 
Mestna občina Koper o gradnji obrata za proizvodnjo vodika v Žavljah pri Trstu in o 
posledičnih morebitnih tveganjih še ni bila uradno obveščena. Bomo pa ažurno spremljali 
nadaljnje aktivnosti in se nanje po potrebi ustrezno odzvali. 
Obravnavo teme bomo uvrstili na dnevni red ene od prihodnjih koordinacij županov P. I. K. A.  
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
1. Pobuda: Ureditev hitrostnih omejitev v Elerjih (nadaljevanje) 
Na 8. redni seji Občinskega sveta Mestne občine Koper (28.9.2023) sem kot eno izmed pobud 
podal predlog o ureditvi hitrostne ovire v Elerjih in kasneje dobil tudi odgovor s katerim predvsem 
tamkajšnji prebivalci niso zadovoljni. Podoben, če ne celo skoraj identičen odgovor, so namreč 
dobili že leta 2019 kljub jasni želji in volji, da se iz varnostnih razlogov postavi vsaj eno od treh 
predvidenih hitrostnih omejitev. Po ponovnem pogovoru s tamkajšnjimi prebivalci, ki so – 
ponavljam – leta 2019 zbrali 85% podpisov (poleg popolne podpore tudi s strani društva oz. zveze 
»Sonček«, ki se nahaja v Elerjih) za vzpostavitev hitrostne ovire, naj njihovo nezadovoljstvo 
obrazložim v nadaljevanju: v odgovoru, ki sem ga prejel na mojo pobudo zatrjujete, da nobena od 
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treh možnosti hitrostne ovire ni primerna, čeprav je na več lokacijah (npr. na Hrvatinih, na 
Markovcu – pot mimo OŠ, v Kopru - pot proti Brolu in na Škofijah – ob šoli) urejenih nekaj takih 
hitrostnih ovir, ki niso v skladu s pravili za katere trdite, da so razlog za to, da se hitrostne ovire 
na Elerjih ne postavi (prilagam slike, ki sem jih dobil s strani občanov). Prebivalci prav tako 
zavračajo trditev, da prometna signalizacija (problematiko katere sem obrazložil v pobudi) 
prinaša rezultate in učinke. Mnogi tam še vedno divjajo in ogrožajo varnost. Kmalu bo 5 let od 
zbiranja podpisov, pričevanja prebivalcev pa dokazujejo, da KS ne stori dovolj oz. se pusti volji 
enega samega občana, ki mu postavitev hitrostne ovire ni po godu, posledično besedam, da je bila 
naročena ponovna preveritev enostavno več ne verjamejo in si močno želijo, da bi bila njihova 
volja upoštevana, saj imajo že vrsto let občutek, da se išče razloge in izgovore zakaj naj se 
omenjene hitrostne ovire ne postavi. Kot občinski svetnik prosim, da se zadeva obravnava 
nemudoma in brez dodatnih zakasnitev oz. zavlačevanj, v končni fazi gre za željo naših občank in 
občanov. 
 
Primeri hitrostnih ovir, ki ne ustrezajo pravilom, pa zaradi varnosti vseeno stojijo: 

 
 

Podpisi, ki so bili zbrani leta 2019: 

 
 

Lokacija kjer bi se oviro dalo postaviti: 
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Odgovor: 
Pobudo s predlagano zgornjo lokacijo za postavitev hitrostne ovire, v bližini stanovanjskih 
objektov z naslovom Jelarji 23a in Jelarji 26, bomo posredovali KS Škofije s predlogom, da 
pridobijo soglasje lastnikov stanovanjskih objektov v neposredni bližini predlagane 
postavitve hitrostne ovire. To je običajen postopek, saj lahko stanovalci v nasprotnem 
primeru, zaradi morebitnih negativnih vplivov (hrup, tresljaji …), ki jih lahko povzroča 
hitrostna ovira, zahtevajo odstranitev te ovire. Po pridobitvi soglasij bomo takoj pričeli s 
postopkom za izvedbo – postavitev hitrostne ovire. 
 
2. Pobuda: Možnost popusta pri nakupu parkirnih abonmajev za celo leto 
Po pogovoru z nekaterimi občani, ki redno kupujejo ali so zainteresirani za morebiten nakup 
parkirnih abonmajev, podajam pobudo, da bi tistim, ki bi radi takoj kupili celoletni abonma (in ne 
vsak mesec posebej), ponudili popust. Kot primer lahko navedem parkirišče pri OŠ Anton Ukmar 
kjer mesečni abonma stane 10 EUR, torej 120 EUR letno, v primeru popusta pa bi za takojšen 
nakup letnega abonmaja v celoti lahko odšteli recimo 100 EUR, kar pomeni 10% popust. Na tak 
način bi občanom, ki na določenih parkiriščih parkirajo redno omogočili, da jim ni vsak mesec 
potrebno kupovati istega abonmaja, poleg tega pa menim, da bi tako lahko povečali možnost 
prodaje abonmajev. 
 
Odgovor: 
Trenutna prodaja parkirnih abonmajev je zelo velika. Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. uvaja tudi 
nove načine prodaje, s katerimi bi se olajšal nakup abonmaja (nakup prek spletne aplikacije). 
Občani že sedaj lahko koristijo zelo ugodne cene različnih parkirnih abonmajev (primer: 
cena splošnega  abonmaja za občane MOK znaša 20 EUR, za vse ostale pa 30 EUR/mesečno). 
Zelo malo občanov pa se dejansko odloči za nakup celoletnega abonmaja predvsem zaradi 
kalkuliranja prostih dni oz. dopustov, predvsem v poletnih mesecih, ko abonmaja nekateri 
uporabniki sploh ne koristijo. Po našem mnenju določen popust za letni abonma ne bi 
bistveno vplival na dvig prodaje števila abonmajev in ne vidimo potrebe po dodatnih 
popustih. 
 
3. Pobuda: Sanacija dela ceste od vrtca v Olmu po dolini proti Paštoranu 
Po poplavah in nalivih, ki so Slovenijo in ponekod tudi Koper prizadeli v mesecu avgustu in 
kasneje, sem s strani prebivalcev Olma oz. Paštorana prejel informacijo (in slike), da del 
asfaltirane ceste še vedno ni bil urejen. Odgovorni so že nekaj časa obveščeni, nekaj posluha so 
dobili tudi s strani zaposlenega na Marjetici, a storjenega ni bilo še ničesar. Gre za del poti po kateri 
se redno vozi veliko število ljudi, prav tako pa se po omenjeni poti redno vozi tako patronažna 
sestra kot rešilec z namenom prevoza dializnih bolnikov in vozila komunale oz. Marjetice. 
Omenjeni del poti se nahaja na poti od vrtca Olmo proti Paštoranu in sicer na drugem križišču. 
Zaradi izpodbitega asfalta, možnosti vdora in izrednega poslabšanja stanja na cesti podajam 
pobudo za hitro rešitev in sicer pregled terena ter takojšnjo sanacijo. Na Odboru za gospodarske 
javne službe in promet sem prejel zagotovilo, da bodo prebivalci dobili jasen odgovor, prav tako 
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pa sem podal tudi vprašanje glede tega iz katerega naslova bodo sredstva za sanacijo zagotovljena. 
Prosim za ureditev v letu 2024. 
 
Slika 1: 

 
 
Sliki 2 in 3: 

 
 
Odgovor: 
V lanskoletnih jesenskih neurjih je bilo poškodovanih oziroma uničenih veliko število odsekov 
javnih cest in poti, pa tudi druge javne komunalne infrastrukture. Posledice tega se 
postopoma sanirajo. Poškodovane ceste so prevozne, v najkrajšem času bo sledila še dodatna 
sanacija oziroma dokončna ureditev posameznih odsekov poškodovanih cest. To se nanaša 
tudi na omenjeni odsek ceste v zaselku Paštoran, na območju Olma. 

 
4. Vprašanje: Otroška igrala 
V začetku in nadaljevanju mandata sem podal pobudo za dodatna otroška igrala na igriščih, ki so 
v domeni MOK (ne šolskih) in za sanacijo oz. redno vzdrževanje igral na več igriščih. Mnoga igrala 
so v izredno slabem stanju, posledično niso varna. Primer: nebrušena in nepobarvana ter zdrsana 
in razpadajoča ali ne dovolj pritrjena. Kar se tiče dodatnih otroških igral je bila z moje strani 
podana pobuda za več gugalnic namenjenih mlajšim otrokom in igrala oz. sklopi igral z možnostjo 
dostopa mlajših otrok (ne taka na katere se pride samo s plezanjem ali s pomočjo odraslih – kot 
recimo na plaži in v parku za tržnico kjer omenjenih možnosti ni). Ponovno predlagam pregled 
več igrišč, dodajanje omenjenih igral in redno vzdrževanje. Zanima me kdaj lahko občanke in 
občani pričakujejo sanacijo oz. vzdrževanje igral ter nova igrala? Od pobude, ki sem jo kasneje 
omenil še nekaj krat in o kateri smo brali tudi v medijih, je že več kot leto dni. Hvala za odgovor. 
 
Odgovor: 
Že iz odgovora na podobno vprašanje, ki ste ga podali na 8. redni seji, izhaja, da z otroškimi 
igrišči v Mestni občini Koper upravljajo tako Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. (na območju mesta 
Koper) kot tudi posamezne krajevne skupnosti (izven območja mesta) ter javni zavodi 
(igrišča ob osnovnih šolah in vrtcih). 
Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. v okviru svojih del in nalog izvaja obdobne preglede igrišč, s 
katerimi upravlja in bo izvedla vsa potrebna vzdrževalna dela na igralih ter podlagi, po 
potrebi tudi zamenjala dotrajana igrala z novimi. Z vašo pobudo, da se zagotovi igrala za 
mlajše otroke, bomo seznanili javno podjetje.  
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Krajevne skupnosti, ki upravljajo z otroškimi igrišči (praviloma primestne in podeželske), so 
zadolžene tudi za njihovo vzdrževanje. Večja investicijska vzdrževalna dela ali obnove igrišč 
pa izvajajo v sodelovanju z občino na podlagi sprejetih prioritet v vsakokratnem proračunu. 
Pri nabavi novih igral se v takih primerih strokovne službe posvetujemo s krajevno 
skupnostjo, ki najboljše pozna potrebe v svojem okolju (nabava ustreznih igral glede na 
starostne skupine). 
 
5. Azilni dom 
V mesecu novembru so nekateri mediji poročali o tem, da je Urad Vlade republike Slovenije za 
oskrbo in integracijo migrantov stopil v stik z mnogimi župani glede možnosti namestitve 
dodatnih azilnih domov drugod po Sloveniji. Izjavo za javnost je podala tudi direktorica 
omenjenega Urada in potrdila poročanje medijev. Zanima me če je bil s strani Urada kontaktiran 
tudi naš župan ali občina in če, kakšen odgovor je podal v zvezi z možnostjo namestitve dodatnih 
azilnih domov na območju Mestne občine Koper. Hvala za odgovor.  
 
Odgovor: 
Urad Vlade Republike Slovenije za oskrbo in integracijo migrantov z Mestno občino Koper na 
temo namestitve dodatnih azilnih domov v naši občini ni stopil v stik. 
 
 
Koper, 24. januarja 2024      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

        KRAJEVNE SKUPNOSTI 
 
 
 
 

 


